



環保建築專業議會  
Professional Green Building Council

# 環保專業學生導向計劃2023

## ENVIRONMENTAL CAREER STUDENT GUIDANCE PROGRAMME 2023



### 探索環保建築 體驗專業職涯

#### EXPLORE GREEN BUILDING EXPERIENCE PROFESSIONAL CAREER

#### 歡迎各位中四至中六學生參加環保專業學生導向計劃2023！

為了讓中學生更好地規劃自己的職業及準備大學選科，環保建築專業議會將舉辦環保專業學生導向計劃，透過互動學習平台，參加者可以與專業團體包括香港建築師學會、香港工程師學會、香港園境師學會、香港測量師學會、香港規劃師學會、香港運輸物流學會、香港建築文物保護師學會、香港設施管理學會及香港城市設計學會的代表會面，以更了解相關專業的職業機會和趨勢，為他們將來的高等教育決定作好準備。

環保建築專業議會成立於2002年，是一個非牟利的研究及教育機構，旨在通過專業參與促進更佳的可持續建築環境。(https://www.hkpgbc.org)

#### All F.4-F.6 students are welcome to join the Environmental Career Student Guidance Programme!

To better prepare secondary school students to plan their career and make subject choice for their university and tertiary studies, the Professional Green Building Council is going to organize a career-related experience and visit to Green Building Companies under the Environmental Career Student Guidance Programme in October and November.

Through participating in the interactive Programme, students will meet representatives and visit green companies from professional institutes including Hong Kong Institute of Architects (HKIA), Hong Kong Institution of Engineers (HKIE), Hong Kong Institute of Landscape Architects (HKILA), Hong Kong Institute of Surveyors (HKIS), Hong Kong Institute of Planners (HKIP), Chartered Institute of Logistics and Transport in Hong Kong, Hong Kong Institute of Architectural Conservationists, Hong Kong Institute of Facility Management and Hong Kong Institute of Urban Design. Students will have a better understanding of career opportunities and trends of the industry to prepare themselves for their tertiary education decision.

The Professional Green Building Council is a non-profit making research and education institute to promote a better sustainable built environment through professional involvement. (https://www.hkpgbc.org)

日期：2023年10月及11月

活動：1. 參觀環保建築機構，讓同學體驗相關專業的工作  
2. 介紹環保建築方面的不同專業工作

對象：中四至中六學生

Time: October and November 2023

Activities: 1. Visits to green building companies to experience the related professional career  
2. Introduction on Green Building Career to understand different professions in green building

Target: F.4-F.6 Students



#### 參加方法 How to apply

請到下列網頁連結了解機構參觀活動的時間表選項及提交網上參加表格：

Please click the below link to know more about schedule options of company visits and complete the online registration form:

<https://form.redasia.com.hk/pgbc>



#### 有關環保專業學生導向計劃2023： About Environmental Career Student Guidance Programme 2023:

<https://form.redasia.com.hk/pgbc/flyer.pdf>

如有任何疑問，請致電3421-1461或電郵至 [pgbc@redasia.com.hk](mailto:pgbc@redasia.com.hk) 與環保專業學生導向計劃2023活動秘書處聯絡。

For enquiries, please contact the Event Secretariat of Environmental Career Student Guidance Programme 2023 at 3421-1461 or email to [pgbc@redasia.com.hk](mailto:pgbc@redasia.com.hk).